

卫理公会以萨迦守望者 18-24/07/2024

七月第三个星期的祷告事项

1. 世界

【a】巴黎奥运会即将开幕却发生袭击案，求主赐法国平安，在奥运会期间都有神的保守，使各国都能在和平中以体育来彼此交流。

<https://www.8tvnews.my/internationalnews/aoyundaoshuanquanshouguanzhu-balichezhanjunrenyucixiongxiangluowang/>

【b】美国前总统特朗普在竞选集会上被一名袭击者开枪打伤，另有一名集会参与者死亡，两人受重伤。求主赐领导人智慧和洞察力，采取有效措施，也赐世界平安，不追求暴力。

<https://www.8tvnews.my/internationalnews/telangpuzaoqiangjiyouershouhang-yirensiwangershouhang/>

2. 国家

【a】从 2018 年至今，警方已开案调查 7727 宗儿童性侵案件，其中有 1550 宗案件没有进一步行动。求主为警方开路，在调查过程中能够顺利，也有智慧和正义的心来打击罪恶。

<https://www.sinchew.com.my/news/20240717/nation/5768111>

【b】一名大道特许经营公司总营运长收受超过 30 万令吉贿赂，被反贪污委员会逮捕。求主赐公民有正直的心，对犯罪和贿赂的事不低头，也帮助陷在当中的能够悔改。

<https://www.8tvnews.my/localnews/sheshouhuikuan30wan-dadaozongyingyunzhangbeibuzhucha/>

3. 教会

【a】求主兴起对原住民事工有负担的信徒，献上自己的精神和体力参与在城市或长屋事工中。

【b】求主兴起对海外宣教有负担的信徒，愿意奉献自己，战胜忧心，加添信心，也得到家人的祝福。

4. 家庭

【a】求主帮助在家做哥哥或姐姐的，使他们的见证能够影响弟弟妹妹，体会到神的爱，也同样为弟弟或妹妹祈求，在家也成为见证，影响兄长。

【b】求主赐爱和关心的动力与没有和长辈一起住的兄弟姐妹。求圣灵提醒他们常常关心家中长辈，愿意花时间打电话，视频电话或请假回家看看长辈。

The Methodist Issachar Watchers 18-24/07/2024

Prayer Items for 3rd week of July

1.World

- 【a】** A stabbing has occurred in Paris, a week before the start of the Paris Olympic Games. Pray for peace in France, asking for God's protection during the Olympic Games, so that all nations can engage in peaceful exchanges through sports.
- 【b】** Former U.S. President Trump was shot and injured in an assassination attempt at a campaign rally in Pennsylvania. One rally participant was killed, and two others were seriously injured. Pray that God grants the leaders wisdom and insight to take effective preventive measures, and may peace prevail in the US elections; as the people fight for change without resorting to violence.

2.Nation

- 【a】** Since 2018, the police have investigated 7,727 child sexual abuse cases, with 1,550 cases having no further action. Pray that God paves the way for the police, enables smooth investigations, and grants them wisdom and a heart for justice as they combat evil.
- 【b】** A Chief Operating Officer of a highway concessionaire company was arrested by the Anti-Corruption Commission for accepting bribes exceeding RM300,000. Pray that God gives every citizen a heart of integrity that refuses to participate in crime and bribery, and helps those involved to repent.

3.Church

- 【a】** Pray that God raises up believers with a burden for indigenous ministries, offering their spirit and strength to participate in urban or longhouse ministries.
- 【b】** Pray that God raises up believers with a burden for overseas missions, willing to dedicate themselves, overcome worries, increase their faith, and receive the blessings from their families.

4.Family

- 【a】** Pray that God helps older siblings set a good example, influencing their younger siblings to experience God's love. We also pray for younger siblings to be a testimony at home, impacting their older brothers and sisters.
- 【b】** Pray that God gives motivation to show love and care to brothers and sisters who are not living with their elders. May the Holy Spirit remind them to frequently care for the elders in their family by taking the initiative to willing to call, video call, or take leave to visit them

Pengawal Isakhar Methodist 18-24/07/2024

Doa minggu ketiga Julai

1.Dunia

- 【a】** Ketika Sukan Olimpik Paris akan bermula, serangan berlaku. Berdoa untuk keamanan di Perancis, memohon perlindungan Tuhan semasa Sukan Olimpik, supaya semua negara dapat berinteraksi dalam aman.
- 【b】** Bekas Presiden AS Trump telah ditembak dan cedera oleh seorang penyerang semasa perhimpunan kempen. Seorang peserta perhimpunan telah terbunuh, dan dua lagi cedera parah. Berdoa agar Tuhan memberikan kebijaksanaan dan wawasan kepada pemimpin untuk mengambil langkah yang berkesan, dan agar keamanan tercipta di dunia tanpa menggunakan kekerasan.

2.Negara

- 【a】** Sejak 2018, polis telah menyiasat 7,727 kes penderaan seksual kanak-kanak, dengan 1,550 kes tidak mempunyai tindakan lanjut. Berdoa agar Tuhan membuka jalan bagi polis, supaya berjalan dengan lancar, dan memberi mereka kebijaksanaan serta hati yang adil untuk memerangi kejahatan.
- 【b】** Seorang Ketua Pegawai Operasi syarikat konsesi lebuhraya telah ditangkap oleh Suruhanjaya Pencegahan Rasuah Malaysia kerana menerima rasuah melebihi RM300,000. Kami berdoa agar Tuhan memberi rakyat hati yang jujur, menolak tunduk kepada jenayah dan rasuah, dan membantu mereka yang terlibat untuk bertaubat.

3.Gereja

- 【a】** Berdoa agar Tuhan membangkitkan kristian yang mempunyai beban untuk pelayanan orang asli, menawarkan jiwa dan menguatkan mereka untuk turut serta dalam pelayanan di bandar atau rumah panjang.
- 【b】** Kami berdoa agar Tuhan membangkitkan kristian yang mempunyai beban untuk misi luar negara, rela menyerahkan diri mereka, mengatasi kebimbangan, menambah iman mereka, dan menerima berkat dari keluarga mereka.

4.Keluarga

- 【a】** Kami berdoa agar Tuhan membantu kakak dan abang dalam keluarga memberi teladan yang baik, mempengaruhi adik-adik mereka untuk merasakan kasih Tuhan. Kami juga berdoa untuk adik-adik supaya mereka menjadi saksi di rumah, memberi pengaruh kepada abang dan kakak mereka.
- 【b】** Kami berdoa agar Tuhan memberi dorongan kasih dan kepedulian kepada saudara-saudari yang tidak tinggal bersama orang tua. Semoga Roh Kudus mengingatkan mereka untuk kerap mengambil berat tentang orang tua, rela meluangkan masa untuk membuat panggilan, panggilan video, atau mengambil cuti untuk melawat mereka.